
  
 
CONSILIUL JUDETEAN BRAILA 
 
 
 
 

PROCES-VERBAL 

incheiat in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila, 

care a avut loc pe data de 29 iunie 2023, ora 10,00 

 

 

Sedinta a fost deschisa de domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian. 
 

 Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Buna dimineata doamnelor si domnilor, inainte de a incepe sedinta de Consiliu 

Judetean, as vrea sa fac cateva clarificari deoarece am vazut ca in mediul public se fac tot 

felul de declaratii cu privire la actiuni si obligatiuni. Vreau sa va spun ca am detinut niste 

obligatiuni la o companie din Anglia, totodata specifc faptul ca nu am intrat niciodata intr-un 

cazinou. Totul este scris in declaratia de avere, nu am nimic de ascuns referitor la aceste 

obligatiuni. Propun ca acest aspect al drogurilor in judetul Braila, in ATOP, domnul consilier 

Vilsan, sa incepem o analiza a acestui fenomen in judetul Braila si v-as propune sa faceti parte 

dintr-o comisie din care sa faca parte si de la grupul PMP domnul consilier Ismail, de la grupul 

PNL domnul consilier Lungu, domnul consilier Cirligea. Istoria se repeta, 2012-2016 cand 

circul si demagogia politica, urmarirea mea personala se face pentru a atinge anumite scopuri 

si de a avea notorietate anumite persoane. Nu am nimic de ascuns si incepem sa lucram pe 

acest subiect, astfel incat sa facem un raport foarte amplu al acestui fenomen si sa vedem 

care sunt concluziile si sa le putem trimite parlamentarilor pentru a da un raspuns acestui 

personaj dubios de la Ciresu. Domnule Lungu, sa ne spuneti cum am distrus eu familii, avand 

niste obligatiuni luate pe bursa din Anglia! Incercam sa rezolvam si aceasta problema, sa 

tragem niste concluzii si sa spunem opiniei publice si parlamentarilor cum pot schimba aceasta 

lege.  

 

STIMATE DOAMNE SI STIMATI DOMNI CONSILIERI SI INVITATI, 
 In conformitate cu prevederile legale din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, prin adresa nr.13684/23.06.2023, transmisa fiecarui consilier judetean in baza 
Dispozitiei Presedintelui Consiliului Judetean Braila nr.277/23.06.2023, a fost convocat 
Consiliul Judetean Braila, in sedinta ordinara, astazi, 29 iunie 2023. 
 
 In urma apelului nominal rezulta ca la sedinta sunt prezenti 29 membri din 31 membri in 
functie. 
 
 Lipsesc motivat urmatorii consilieri judeteni: Dumitru Aurel si Necoara Anamaria.  
 
       La sedinta au fost invitati: Directorul General al Directiei Generale de Asistenta Sociala 
si Protectia Copilului Braila, Managerul Muzeului Brailei „Carol I”, Managerul Scolii Populare 
de Arte si Meserii „Vespasian Lungu „ Braila, Seful Structurii Teritoriale pentru Probleme 
Speciale Braila Colonel Inginer, Presedintele Asociatiei Club Sportiv Cuza Pirates Braila, 
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Presedintele Clubului Sportiv Suporter Club Braila, Vicepresedintele Consiliului Director al 
Asociatiei „Fotbal Club 1919 Dacia Unirea Braila”,  Asociatia Club Sportiv Emil Gym Braila, 
Presedintele Asociatiei Club de Arte Martiale Arashi-Do Braila, Presedintele Asociatiei 
Judetene de Oina Braila, Presedintele Asociatiei Club de Arte  Martiale Tsunamy Braila, 
Primarul comunei Frecatei, Primarul comunei Scortaru Nou,  Presedintele ASOCIATIEI 
„PENTRU ADEVAR” Braila,Directorul  Directiei Administratie Publica, Contencios, Directorul 
Adjunct al Directiei Administratie Publica, Contencios, Directorul Directiei Administrare 
Patrimoniu si Evidenta Bugetara, Directorul Adjunct al Directiei Administrare Patrimoniu si 
Evidenta Bugetara, Directorul Directiei Strategii de Dezvoltare, Directorul Directiei Tehnice si 
Lucrari Publice, Arhitectul sef, Seful Biroului Resurse Umane, Salarizare, Seful serviciului de 
monitorizare a serviciilor comunitare de utilitati publice, din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judetean Braila. 
 
   Conform prevederilor art. 182 si art. 198 din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, dau cuvantul  secretarului general al judetului, pentru a supune la vot 
procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 11 mai 2023, 
respectiv procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 30 mai 
2023, Domnule secretar, aveti cuvantul. 
 
Domnul Priceputu Dumitrel, secretar general al judetului: 
   Procesul-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 11 
mai 2023, respectiv procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data 
de 30 mai 2023, dupa redactare, au fost puse la dispozitia dv., pana in prezent nu au fost 
obiectiuni sau propuneri de modificare sau completare ale acestora, motiv pentru care va 
propun aprobarea lor in forma redactata. 
 
 Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
   Supun la vot procesul-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din 
data de 11 mai 2023.    
           Cine este pentru? 
   Impotriva?Abtineri? 
 
   Procesul-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 11 
mai 2023 este aprobat in unanimitate.  
 
   Supun la vot procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data 
de 30 mai 2023.    
           Cine este pentru? 
   Impotriva?Abtineri? 
 
   Procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 30 mai 
2023 este aprobatt in unanimitate.  
 
 

Fata de ordinea de zi convocata va propun in conformitate cu art. 135 alin 8 din 
Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind Codul administrativ,  suplimentarea ordinii de zi cu 
urmatoarele proiecte de hotarare, care au fost transmise consilierilor judeteni, respectiv 
comisiilor de specialitate in format electronic . 
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1.  Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 

Consiliul Județean Brăila, cu Municipiul Braila, prin Consiliul Local al 

Municipiului Braila pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de 

investiții “Modernizarea Spatiilor Publice din Cartierul Zona Garii” - initiat 

de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 

Consiliul Județean Brăila, cu orasul Ianca, prin Consiliul Local al orasului 

Ianca pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții 

“Modernizare si reabilitare strazi in localitatea Plopu, U.A.T. Oras Ianca, 

judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

 

 

Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
Supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectele de hotarare mentionate. 

Cine este pentru? 
Impotriva?Abtineri? 
 
Propunerea de suplimentare a ordinii de zi este aprobata in unanimitate. 

 

  Asadar, in conformitate cu prevederile art. 135 din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 
privind Codul administrativ, va propun spre aprobare urmatoarea ordine de zi : 
 

1. Proiect de hotarare privind  modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila nr.256/31 

octombrie 2022 privind aprobarea organigramei si statului de functii ale Directiei Generale de 

Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al  

Muzeului Brailei « Carol I » - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila                                                       

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al  

aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila  - initiat de domnul Francisk Iulian 

Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila                                                       

4. Proiect de hotarare privind actualizarea Monografiei economico-militare a judetului 

Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

5. Proiect de hotarare  privind  aprobarea documentatiei “Actualizarea Planului de 
amenajare a teritoriului judetean -PATJ Braila”, elaborate de catre SC “CIVITTA STRATEGY & 
CONSULTING” SA in baza Contractului de servicii nr.306/08.12.2020 - initiat de domnul 
Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila  
6. Proiect de hotarare  privind modificarea si completarea  Hotararii Consiliului Judetean 
Braila  nr. 283/29.11.2022 privind stabilirea preturilor medii ale produselor agricole, pentru 
evaluarea in lei a venitului brut, in cazul in care  arenda se exprima in natura, valabile pentru 
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anul fiscal 2023 la nivelul  judetului Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte 
al Consiliului Judetean Braila  
7. Proiect de hotarare privind aprobarea taxelor scolare si pentru alte activitati desfasurate, 
precum si a unor facilitati pentru anul scolar 2023 - 2024, a Planului de scolarizare/studii 
pentru disciplinele predate in Scoala Populara de Arte si Meserii ”Vespasian Lungu” Braila 
pentru anul scolar 2023 - 2024 si a Calendarului Manifestarilor cultural artistice sustinute 
gratuit de Scoala Populara de Arte si Meserii ”Vespasian Lungu” Braila in anul scolar 2023-
2024, in scopul cresterii gradului de acces si participare a cetatenilor  la viata culturala - initiat 
de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 
8. Proiect de hotarare  privind aprobarea atribuirii directe, ca masura de urgenta pentru 
perioada 01.07.2023 – 31.12.2023 a licentelor de traseu, pentru 12 trasee cuprinse in 
Programul de transport public judetean de persoane prin curse regulate in judetul Braila - initiat 
de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila  
9. Proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Judetean 

nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea contractului cadru de inchiriere si a cuantumului 
chiriilor pentru locuintele construite de Agentia Nationala pentru Locuinte destinate tinerilor 
specialisti din domeniul sanatatii etapa a XI-a - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
presedinte al Consiliului Judetean Braila 
10. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenurilor situate in Orasul 

Ianca, Judetul Braila, in suprafata de 4.900 mp, inscris in Cartea funciara nr.74153/Ianca si in 
suprafata de 77.500 mp, inscris in Cartea funciara nr. 82558/Ianca, din domeniul public al 
Orasului Ianca si administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al Judetului 
Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 
11. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Comuna 
Silistea, Judetul Braila, in suprafata de 6.847 mp, inscris in Cartea funciara nr.81939/Silistea, 
din domeniul public al Comunei Silistea si administrarea Consiliului Judetean Braila, in 
domeniul public al Judetului Braila- initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 
Consiliului Judetean Braila 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Orasul 

Insuratei, Judetul Braila, in suprafata de 7.000 mp, inscris in Cartea funciara 

nr.73078/Insuratei, din domeniul public al Orasului Insuratei si administrarea Consiliului 

Judetean Braila, in domeniul public al Judetului Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

13. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Comuna 

Vadeni, Judetul Braila, in suprafata de 25.537 mp, inscris in Cartea funciara nr.80108/Vadeni, 

din domeniul public al Comunei Vadeni si administrarea Consiliului Judetean Braila, in 

domeniul public al Judetului Braila si a terenului situat in Comuna Vadeni, in suprafata de 

10.000 mp, din domeniul public al Comunei Vadeni, in domeniul public al Judetului Braila - 

initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

14. Proiect de hotarare privind  aprobarea finantarii proiectului „BRAILA CULTURALA – 

LEGENDELE BRAILEI” al ASOCIATIEI „PENTRU ADEVAR” Braila - initiat de domnul Francisk 

Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Baschetul la Braila 

– campion pe teren, caracter in viata!” al  Asociatiei Club Sportiv Cuza Pirates Braila - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

16. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea 

imaginii, spiritului si valorilor fotbalului de performanta la nivel de copii si juniori in judetul si 
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municipiul Braila” al Clubului Sportiv Suporter Club Braila - initiat de domnul Francisk Iulian 

Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

17. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Fotbalul juvenil 

brailean – prezent si viitor” 2023 al  Asociatiei Fotbal Club 1919 Dacia Unirea Braila - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

18. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea 

sportului de performanta” al  Asociatiei Club Sportiv Emil Gym Braila - initiat de domnul 

Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

19. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea 

imaginii, spiritului si valorilor fotbalului de performanta la nivel de seniori in judetul si municipiul 

Braila” al Clubului Sportiv Suporter Club Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea 

sportului de performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte Martiale Arashi-Do Braila - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

21. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Astazi juniori, maine 

campioni – Cupa Radu. S. Corbu la Oina” al  Asociatiei Judetene de Oina Braila - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

22. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea 

sportului de performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte Martiale Tsunamy Braila - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

23. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Frecatei, prin Consiliul Local al comunei Frecatei pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Lucrari de amenajare accese porti proprietati, trotuare si 

dispozitive de scurgere a apelor; Strada Stefan cel Mare (DC57 km28+400-km29+200) sat 

Agaua, comuna Frecatei, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

24. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Scortaru Nou, prin Consiliul Local al comunei Scortaru Nou pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizari strazi comunale: strada 

Cochirlenilor, strada Nordului Tronson 1, strada Viilor in localitatea Sihleanu, comuna Scortaru 

Nou, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

25. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al Judetului Braila pe anul 2023 si 

estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de investitii publice pe anul 2023 si estimarile pe 

anii 2024-2026  - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean 

Braila 

26. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu Municipiul Braila, prin Consiliul Local al Municipiului Braila pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Modernizarea Spatiilor Publice din Cartierul Zona Garii” - 

initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

27. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu orasul Ianca, prin Consiliul Local al orasului Ianca pentru cofinanțarea și realizarea 
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obiectivului de investiții “Modernizare si reabilitare strazi in localitatea Plopu, U.A.T. Oras 

Ianca, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

28.     Raport de activitate al domnului consilier judetean Dorobantu Stavarel pentru anul 2022 

29.     Raport de activitate al domnului consilier judetean Botea Viorel pentru anul 2022 

30.     Raport de activitate al doamnei consilier judetean Broasca Virginia Geanina pentru anul 

2022 

31.     Raport de activitate al domnului consilier judetean Ismail Duran pentru anul 2022 

32.     Alte probleme 

 
Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? 
Impotriva?Abtineri? 
 

  Ordinea de zi este aprobata in unanimitate. 
 

Va propun sa folosim ca modalitate de vot, votul deschis, prin ridicarea 
mainii. 
 Proiectele de hotarari inscrise pe ordinea de zi au fost analizate in 
sedintele comisiilor de specialitate ale Consiliului Judetean Braila.  
O mapa a stat in permanenta la Cabinetul presedintelui, putand fi consultata de 
catre persoanele interesate. 

Invitatilor li s-a creat posibilitatea cunoasterii continutului materialelor 
inscrise pe ordinea de zi. 

In consecinta,  pentru operativitate, va propun sa trecem direct la dezbateri 
si deliberari. 
 
1. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean 
Braila nr.256/31 octombrie 2022 privind aprobarea organigramei si statului 
de functii ale Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia Copilului 
Braila 

 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila nr.256/31 
octombrie 2022 privind aprobarea organigramei si statului de functii ale Directiei Generale de 
Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila este aprobat in unanimitate. 
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2. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare 
si functionare al  Muzeului Brailei « Carol I » 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al  
Muzeului Brailei « Carol I »este aprobat in unanimitate. 
 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
functionare al  aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila   
  
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:  

Daca sunt discutii, va rog... 
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 Domnule presedinte, care sunt modificarile regulamentului actual fata de cel anterior si 
care sunt modificarile legislative care au stat la baza modifiocarii acestui regulament. 
Modificarile legislative nu le-am avut la mapa. 

 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian: 
 Tocmai le-ati citit in referatul de specialitate, nu stau acum sa le enumar pe toate. Fata 
de regulamentul anterior, modificarile sunt doar legislative referitoare la modificarile legislative 
din Parlament conform OUG 57. 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 20  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 9  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al  
aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila  este aprobat este aprobat cu 20 de 
voturi „pentru” si 9 „abtineri” ( consilieri judeteni Bucalau Alexandru, Capatina Marian, Cirligea 
Florin Eugen, Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Pricop Cristian-Florinel, Varga 
Vasile-Constantin si Vlad-Pascale Daniela-Andreia). 
 

4. Proiect de hotarare privind actualizarea Monografiei economico-
militare a judetului Braila 
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Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind actualizarea Monografiei economico-militare a judetului Braila 
este aprobat in unanimitate. 
 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei “Actualizarea 
Planului de amenajare a teritoriului judetean -PATJ Braila”, elaborate de 
catre SC “CIVITTA STRATEGY & CONSULTING” SA in baza Contractului de 
servicii nr.306/08.12.2020 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea documentatiei “Actualizarea Planului de amenajare a 
teritoriului judetean -PATJ Braila”, elaborate de catre SC “CIVITTA STRATEGY & 
CONSULTING” SA in baza Contractului de servicii nr.306/08.12.2020 este aprobat in 
unanimitate. 
 

6. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea  Hotararii 
Consiliului Judetean Braila  nr. 283/29.11.2022 privind stabilirea preturilor 
medii ale produselor agricole, pentru evaluarea in lei a venitului brut, in 
cazul in care  arenda se exprima in natura, valabile pentru anul fiscal 2023 
la nivelul  judetului Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
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Proiectul de hotarare privind modificarea si completarea  Hotararii Consiliului Judetean Braila  
nr. 283/29.11.2022 privind stabilirea preturilor medii ale produselor agricole, pentru evaluarea 
in lei a venitului brut, in cazul in care  arenda se exprima in natura, valabile pentru anul fiscal 
2023 la nivelul  judetului Braila este aprobat in unanimitate. 
 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea taxelor scolare si pentru alte 
activitati desfasurate,precum si a unor facilitati pentru anul scolar 2023 - 
2024, a Planului de scolarizare/studii pentru disciplinele predate in Scoala 
Populara de Arte si Meserii ”Vespasian Lungu” Braila pentru anul scolar 
2023 - 2024 si a Calendarului Manifestarilor cultural artistice sustinute 
gratuit de Scoala Populara de Arte si Meserii ”Vespasian Lungu” Braila in 
anul scolar 2023-2024, in scopul cresterii gradului de acces si participare a 
cetatenilor  la viata culturala 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea taxelor scolare si pentru alte activitati 
desfasurate,precum si a unor facilitati pentru anul scolar 2023 - 2024, a Planului de 
scolarizare/studii pentru disciplinele predate in Scoala Populara de Arte si Meserii ”Vespasian 
Lungu” Braila pentru anul scolar 2023 - 2024 si a Calendarului Manifestarilor cultural artistice 
sustinute gratuit de Scoala Populara de Arte si Meserii ”Vespasian Lungu” Braila in anul scolar 
2023-2024, in scopul cresterii gradului de acces si participare a cetatenilor  la viata cultural 
este aprobat in unanimitate. 
 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea atribuirii directe, ca masura de 
urgenta pentru perioada 01.07.2023 – 31.12.2023 a licentelor de traseu, 
pentru 12 trasee cuprinse in Programul de transport public judetean de 
persoane prin curse regulate in judetul Braila 

 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea atribuirii directe, ca masura de urgenta pentru perioada 
01.07.2023 – 31.12.2023 a licentelor de traseu, pentru 12 trasee cuprinse in Programul de 
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transport public judetean de persoane prin curse regulate in judetul Braila este aprobat in 
unanimitate. 
 

9. Proiect de hotarare  privind completarea si modificarea Hotararii 
Consiliului Judetean nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea contractului 
cadru de inchiriere si a cuantumului chiriilor pentru locuintele construite de 
Agentia Nationala pentru Locuinte destinate tinerilor specialisti din 
domeniul sanatatii etapa a XI-a 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Judetean 
nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea contractului cadru de inchiriere si a cuantumului 
chiriilor pentru locuintele construite de Agentia Nationala pentru Locuinte destinate tinerilor 
specialisti din domeniul sanatatii etapa a XI-a este aprobat in unanimitate. 
 

10. Proiect de hotarare  privind aprobarea solicitarii de trecere a 
terenurilor situate in Orasul Ianca, Judetul Braila, in suprafata de 4.900 mp, 
inscris in Cartea funciara nr.74153/Ianca si in suprafata de 77.500 mp, 
inscris in Cartea funciara nr. 82558/Ianca, din domeniul public al Orasului 
Ianca si administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al 
Judetului Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenurilor situate in Orasul 
Ianca, Judetul Braila, in suprafata de 4.900 mp, inscris in Cartea funciara nr.74153/Ianca si in 
suprafata de 77.500 mp, inscris in Cartea funciara nr. 82558/Ianca, din domeniul public al 
Orasului Ianca si administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al Judetului 
Braila este aprobat in unanimitate. 
 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului 
situat in Comuna Silistea, Judetul Braila, in suprafata de 6.847 mp, inscris in 
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Cartea funciara nr.81939/Silistea, din domeniul public al Comunei Silistea si 
administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al Judetului 
Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Comuna 
Silistea, Judetul Braila, in suprafata de 6.847 mp, inscris in Cartea funciara nr.81939/Silistea, 
din domeniul public al Comunei Silistea si administrarea Consiliului Judetean Braila, in 
domeniul public al Judetului Braila este aprobat in unanimitate. 
 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului 
situat in Orasul Insuratei, Judetul Braila, in suprafata de 7.000 mp, inscris 
in Cartea funciara nr.73078/Insuratei, din domeniul public al Orasului 
Insuratei si administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al 
Judetului Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Orasul 
Insuratei, Judetul Braila, in suprafata de 7.000 mp, inscris in Cartea funciara 
nr.73078/Insuratei, din domeniul public al Orasului Insuratei si administrarea Consiliului 
Judetean Braila, in domeniul public al Judetului Braila este aprobat in unanimitate. 
 
 

13. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului 
situat in Comuna Vadeni, Judetul Braila, in suprafata de 25.537 mp, inscris 
in Cartea funciara nr.80108/Vadeni, din domeniul public al Comunei Vadeni 
si administrarea Consiliului Judetean Braila, in domeniul public al 
Judetului Braila si a terenului situat in Comuna Vadeni, in suprafata de 
10.000 mp, din domeniul public al Comunei Vadeni, in domeniul public al 
Judetului Braila 
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Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului situat in Comuna 
Vadeni, Judetul Braila, in suprafata de 25.537 mp, inscris in Cartea funciara nr.80108/Vadeni, 
din domeniul public al Comunei Vadeni si administrarea Consiliului Judetean Braila, in 
domeniul public al Judetului Braila si a terenului situat in Comuna Vadeni, in suprafata de 
10.000 mp, din domeniul public al Comunei Vadeni, in domeniul public al Judetului Braila este 
aprobat in unanimitate. 
 

14. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii proiectului „BRAILA 
CULTURALA – LEGENDELE BRAILEI” al ASOCIATIEI „PENTRU ADEVAR” 
Braila 

 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii proiectului „BRAILA CULTURALA – 
LEGENDELE BRAILEI” al ASOCIATIEI „PENTRU ADEVAR” Braila este aprobat in unanimitate. 
 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Baschetul la Braila – campion pe teren, caracter in viata!” al  Asociatiei 
Club Sportiv Cuza Pirates Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 



13 
 

Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Baschetul la Braila – 
campion pe teren, caracter in viata!” al  Asociatiei Club Sportiv Cuza Pirates Braila este aprobat 
in unanimitate. 
 

16. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Promovarea imaginii, spiritului si valorilor fotbalului de performanta la 
nivel de copii si juniori in judetul si municipiul Braila” al Clubului Sportiv 
Suporter Club Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 

Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea imaginii, 

spiritului si valorilor fotbalului de performanta la nivel de copii si juniori in judetul si municipiul 

Braila” al Clubului Sportiv Suporter Club Braila este aprobat in unanimitate. 

 

17. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Fotbalul juvenil brailean – prezent si viitor” 2023 al  Asociatiei Fotbal Club 
1919 Dacia Unirea Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Fotbalul juvenil brailean 
– prezent si viitor” 2023 al  Asociatiei Fotbal Club 1919 Dacia Unirea Braila este aprobat in 
unanimitate. 
 

18. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Promovarea sportului de performanta” al  Asociatiei Club Sportiv Emil 
Gym Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
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Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea sportului de 
performanta” al  Asociatiei Club Sportiv Emil Gym Braila este aprobat in unanimitate. 

 
19. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Promovarea imaginii, spiritului si valorilor fotbalului de performanta la 
nivel de seniori in judetul si municipiul Braila” al Clubului Sportiv Suporter 
Club Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea imaginii, 
spiritului si valorilor fotbalului de performanta la nivel de seniori in judetul si municipiul Braila” 
al Clubului Sportiv Suporter Club Braila este aprobat in unanimitate. 
 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Promovarea sportului de performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte 
Martiale Arashi-Do Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea sportului de 
performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte Martiale Arashi-Do Braila este aprobat in 
unanimitate. 
 
 

21. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Astazi juniori, maine campioni – Cupa Radu. S. Corbu la Oina” al  
Asociatiei Judetene de Oina Braila 
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Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Astazi juniori, maine 
campioni – Cupa Radu. S. Corbu la Oina” al  Asociatiei Judetene de Oina Braila este aprobat 
in unanimitate. 
 

22. Proiect de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv 
“Promovarea sportului de performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte 
Martiale Tsunamy Braila 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea finantarii programului sportiv “Promovarea sportului de 
performanta” al  Asociatiei Clubul de Arte Martiale Tsunamy Braila este aprobat in unanimitate. 
 

23. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 
Consiliul Județean Brăila, cu comuna Frecatei, prin Consiliul Local al 
comunei Frecatei pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții 
“Lucrari de amenajare accese porti proprietati, trotuare si dispozitive de 
scurgere a apelor; Strada Stefan cel Mare (DC57 km28+400-km29+200) sat 
Agaua, comuna Frecatei, judetul Braila” 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
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Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu comuna Frecatei, prin Consiliul Local al comunei Frecatei pentru cofinanțarea și 
realizarea obiectivului de investiții “Lucrari de amenajare accese porti proprietati, trotuare si 
dispozitive de scurgere a apelor; Strada Stefan cel Mare (DC57 km28+400-km29+200) sat 
Agaua, comuna Frecatei, judetul Braila” este aprobat in unanimitate. 
 

24. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 
Consiliul Județean Brăila, cu comuna Scortaru Nou, prin Consiliul Local al 
comunei Scortaru Nou pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de 
investiții “Modernizari strazi comunale: strada Cochirlenilor, strada 
Nordului Tronson 1, strada Viilor in localitatea Sihleanu, comuna Scortaru 
Nou, judetul Braila” 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu comuna Scortaru Nou, prin Consiliul Local al comunei Scortaru Nou pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizari strazi comunale: strada 
Cochirlenilor, strada Nordului Tronson 1, strada Viilor in localitatea Sihleanu, comuna Scortaru 
Nou, judetul Braila” este aprobat in unanimitate. 

 
25. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al Judetului 
Braila pe anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de 
investitii publice pe anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026   
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:  

Daca sunt discutii, va rog... 
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 Domnule presedinte, la punctul 66.02.01 care este motivul majorarii cu 700.000 lei 
pentru Spitalului Clinic Judetean Braila in vederea edificarii unei alei, iar la 67.02 la punctul 
Cultura, repere si religie pentru ce trebuie sa dam cei 300.000 lei, stiu ca este protocolul 
pentru patinoar dar patinoarul functioneaza foarte putin si mi se pare o cheltuiala destul de 
mare… 

 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian: 
 Cei 700.000 lei reprezinta amenajarea rampii din fata a sectiei de UPU pentru ca ea va 
fi gata in septembrie-octombire si sunt lucrari suplimentare date pe un deviz pe parte tehnica 
pentru a reface si fatada rampii de la salvare. Cei 300.000 lei reprezinta o obligatie de a-i avea 
in buget si chiar daca patinoarul nu functioneaza ca atare, au anumite cheltuieli si vom da  
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acesti 300.000 lei, bani aferenti cheltuielilor de functionare, tinand cont de factura la energie 
electrica sau alte lucrari desfasurate acolo conform protocolului semnat cu Primaria 
Municipiului Braila.  
 
Domnul consilier judetean, Capatana Marian: 
 La rectificarea de buget am vazut la un capitol achizitia unei suprafete de joc pentru 
Sala Polivalenta. Rugamintea mea este ca dumneavoastra sa intreprindeti cele necesare 
pentru modificarea regulamentului, in sensul ca aceasta suprafata de joc care este destul de 
costisitoare sa fie montata in Sala Polivaleneta asa cum spune regulamentul, cu 24 de ore 
inainte de competitie pentru a se desfasura antrenamentele oficiale si dupa finalizarea 
competitiilor sportive sa fie stransa, pe de o parte pentru a se ingriji aceasta suprafata de joc, 
pe de alta parte sala sa fie adresata mai multor sporturi.  
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian: 
 Cu siguranta s-a facut un calcul si ar fi costat mai mult inchirierea ei decat daca ar fi fost 
achizitionata si va ramane Salii Polivalente pentru performanta. Este luata pentru ca neavand 
aceasta suprafata, echipa de handbal care va juca in competiile internationale si va pune 
Braila pe harta, trebuie neaparat sa fie pentru ca altfel am fi jucat in alt oras, iar referitor la 
scoaterea sau strangerea ei, vom respecta regulamentul iar in momentul in care sala va fi 
libera, va fi libera si pentru alte sporturi. Dar important este sa punem Braila pe harta prin 
sportul de performanta si prin performanta pe care a adus-o aceasta echipa.     

  
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 20  
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 9  
 
Proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului local al Judetului Braila pe anul 2023 si 
estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de investitii publice pe anul 2023 si estimarile pe 
anii 2024-2026  este aprobat cu 20 de voturi „pentru” si 9 „abtineri” ( consilieri judeteni Bucalau 
Alexandru, Capatina Marian, Cirligea Florin Eugen, Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu 
Danut, Pricop Cristian-Florinel, Varga Vasile-Constantin si Vlad-Pascale Daniela-Andreia). 
 

26. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 
Consiliul Județean Brăila, cu Municipiul Braila, prin Consiliul Local al 
Municipiului Braila pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de 
investiții “Modernizarea Spatiilor Publice din Cartierul Zona Garii” 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
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Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu Municipiul Braila, prin Consiliul Local al Municipiului Braila pentru cofinanțarea și 
realizarea obiectivului de investiții “Modernizarea Spatiilor Publice din Cartierul Zona Garii”  
este aprobat in unanimitate. 
 

27. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin 
Consiliul Județean Brăila, cu orasul Ianca, prin Consiliul Local al orasului 
Ianca pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții 
“Modernizare si reabilitare strazi in localitatea Plopu, U.A.T. Oras Ianca, 
judetul Braila”  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu orasul Ianca, prin Consiliul Local al orasului Ianca pentru cofinanțarea și realizarea 
obiectivului de investiții “Modernizare si reabilitare strazi in localitatea Plopu, U.A.T. Oras 
Ianca, judetul Braila”  este aprobat in unanimitate. 
 

28. Raport de activitate al domnului consilier judetean Dorobantu 
Stavarel pentru anul 2022 
 
29. Raport de activitate al domnului consilier judetean Botea Viorel 
pentru anul  2022 
 

30. Raport de activitate al doamnei consilier judetean Broasca Virginia 
Geanina pentru anul 2022 

 
31. Raport de activitate al domnului consilier judetean Ismail Duran 
pentru anul 2022 

 
32. Alte probleme 

 

Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
Va rog, daca exista alte probleme pe care doriti sa le aduceti in atentia plenului 

Consiliului Judetean Braila, aveti cuvantul. 
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Domnul consilier judetean, Varga Vasile-Constantin: 
 Domnule presedinte, as avea de adus in dezbatere doua probleme cu care se confrunta 
Spitalul Clinic de Urgenta Braila pentru care sper sa gasim o rezolvare: prima ar fi timpii de 
asteptare la UPU si stim cu toii ca sunt foarte mari, sper sa gasim o rezolvare cat mai curand 
posibil iar a doua problema tine de informarea apartinatorului, stim cu totii ca odata preluat 
pacientul, este luat de catre echipajul de pe salvare de acasa, pana ajunge la UPU, odata 
ajuns la UPU pana este consultat si trimis pe sectia pentru care are nevoie de ingrijiri medicale 
mai amanauntite si de analize, timp in care apartinatorul sta afara pe bancuta, nu cunoaste 
nimic legat de starea de sanatate a rudei lui. Este adevarat ca UPU Braila se confrunta cu o 
lipsa de personal si este o problema in acest sens, dar intr-o buna colaborare cu conducerea 
spitalului sa se gaseasca o solutie in acest sens, ori printr-un sms, ori telefonic, apartinatorul 
sa fie contactat la timp si sa i se comunice starea de sanatate exacta a rudei lui. Spitalul nu 
are un chestionar privind satisfactia pacientului, putem implementa pe site-ul spitalului acest 
chestionar care poate fi completat de pacient atat pe perioada internarii cat si dupa externare. 
Gdpr-ul ne interzice publicarea datelor cu caracter personal, in schimb putem afla procentual 
informatii despre satisfactia pacientului, ca noi sa putem contribui la ameliorarea problemelor 
daca va fi cazul.         

 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   

La prima problema va raspund eu, la a doua il las pe domnul doctor Pricop sa va 
raspunda pentru ca stie procedurile din spital si chiar si noi am votat acest aspect. Intr-adevar, 
la UPU este o problema si tine de personalul superior de medici. Ca sa schimbam structura, 
nu este in subordinea spitalului ci este in subordinea ministerului si tine de domnul Arafat. Este 
o idee buna sa punem o persoana care sa tina legatura intre UPU si apartinatori dar trebuie sa 
avem aprobarea ministerului si posturile necesare astfel incat toate aceste date medicale 
despre pacient catre apartinatori sa fie date in timp util si sunt de acord cu acest lucru. Vom 
face demersuri sa vedem daca ne si aproba ministerul iar la a doua problema, il las pe domnul 
doctor Pricop sa spuna daca da pacientilor acest chestionar de satisfactie in ceea ce priveste 
satisfactia pacientul fata de actul medical pe fiecare sectie.   

 
Domnul consilier judetean, Pricop Cristian-Florinel: 
 Exista in cadrul spitalului o procedura bine determinata legata de gradul de satisfactie, 
fiecare sectie a spitalului o respecta, actualmente suntem intr-un proces de acreditare, sunt 
convins ca si la UPU exista aceasta procedura care se aplica. Ea nu aplica tuturor pacientilor 
care vin acolo, ci prin sondaj, probabil ca cei care s-au adresat dumneavoastra nu au fost 
prinsi in sondajul respectiv.     
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   

Va rog, daca mai exista alte probleme pe care doriti sa le aduceti in atentia plenului 
Consiliului Judetean Braila, aveti cuvantul. 
  
Domnul manager Filarmonica Lyra George Cavadia, Petrea Gogu: 
 In calitate de manager al Filarmonicii Lyra George Cavadia, dati-mi voie sa invit 
doamnele si domnii consilieri si asistenta din aceasta sala la concertul vocal simfonic 
extraordinar “ Dunarea eterna poveste” ce se va desfasura pe scena de la esplanada Dunarii 
in aceasta seara incepand cu ora 20. Intrarea este libera, concertul este sustinut de Orchestra 
de camera George Cavadia Braila si are ca invitati nume de seama, artisti, lirici si 
instrumentisti. Concertul este organizat sub inaltul patronaj al Consiliului Judetean Braila si 
Primariei Municipiului Braila.   
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Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
Mai sunt si alte interventii? 
 

 
Domnul presedinte al Asociatiei Club Sportiv Cuza Pirates Braila, Mircea Emil Totolici:   
 Avem si noi patru aspecte pe care as dori sa le aduc in atentia dumneavoastra. In 
primul rand, fara sprijinul financiar acordat an de an sporturilor de performanta activitatea 
noastra nu s-ar putea desfasura. Al doilea aspect, aceasta promovare a Brailei se poate 
realiza si cu cei mai mici, anul trecut cu acest proiect am avut 6 echipe inscrise in 
campionatele nationale, din 58 meciuri am putut juca 8 la Braila deoarece de un an de zile 
exista un blocaj doar la nivelul judetului Braila, doar la nivelul orasului Braila pentru accesul 
copiilor in salile de sport pe baza de inchiriere sau de punere spre folosinta gratuit sau cu plata 
conform legii. Cred ca prin interventia si prin sprijinul financiar si construirea acestei baze de 
selectie, as dori daca se poate din partea dumneavoastra sa gasim aplecarea necesara 
asupra acestui aspect. In lunile de vara inca mai putem folosi spatiile de afara dar va fi al 
doilea an la rand in care vom pune copiii sa faca antrenamente intr-o sala de atletism care 
este cat o treime din aceasta sala. Clubul nostru are peste 300 copii, toti din Braila, singurul 
loc unde la ora actual si va multumesc pentru treaba asta, prin contract de inchiriere ne putem 
desfasura activitatea, este Sala Polivalenta. Este singurul loc unde putem juca meciuri oficiale 
sau face antrenamente cu acesti copii si va multumim deschiderii tuturor oferindu-ne 
posibilitatea sa inchiriem sala, dar in momentul in care nu vom mai putea avea acces nici cu 
contract de inchiriere la Sala Polivalenta…Ati spus ca vreti sa sprijiti performanta, haideti sa 
sprijinim si aceasta baza, sa investim in copii, sa le oferim spatiu unde sa se poata antrena. 
Am rugamintea sa cautam o solutie legala, pentru ca ea exista, din luna ianuarie a aparut in 
Monitorul Oficial de la Ministerul Sportului de a pune la folosinta printr-un regulament votat 
pentru a folosi salile pe contract de inchirere sau gratuit spatiile sau terenurile de sport.          
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Multumesc foarte mult pentru interventie dar nu este un subiect legat de Consiliul 
Judetean si nu putem noi lua noi decizii. Ceea ce putem face referitor la Sala Polivalenta si va 
aduc in atentie ca noi suntem intr-o procedura de PUZ de documente pentru a face o noua 
Sala Polivalenta la Braila de 4.000 de locuri, lucram la partea de infrastructura nu numai 
pentru anumite sporturi, ci pentru toate sporturile, de a oferi copiilor mai multe variante de a se 
antrena.      
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   

Mai sunt si alte interventii? Daca nu, as avea eu la sfarsit o intrebare referitoare la 
inceputul sedintei, l-as ruga pe domnul consilier Lungu sa ne spuna cum am distrus eu familii, 
referitor la obligatiunuile pe care le-am avut.    
 
Domnul consilier judetean, Lungu Danut: 
 Dumneavoastra confundati sediul Consiliului Judetean sau plenul sedintei Consiliului 
Judetean cu o sedinta de partid sau o conferinta de presa. Mai bine ne informati ce facem cu 
acreditarea Spitalului Judetean, nu cu chestii de genul asta. Eu pot doar sa va spun ca 
serviciile medicale nu sunt ceea ce isi doresc cetatenii. O sa va mai spun ca la Spitalul 3 sau 
la corpul B, de 6-7 luni de zile cade tigla. Am mai auzit ca in aceasta perioada inainte de 
acreditare au fost cadre medicale, asistenti, infirmieri care au pus bani pentru a vopsi una alta 
in spital. Daca vreti sa discutam lucruri de genul asta, le discutam aici. Daca vreti sa discutam 
altceva politic, discutam in alta parte. Puteti sa ne spuneti cum stam cu acreditarea? 
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Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Referitor la acreditare va poate raspunde colegul dumneavoastra, domnul doctor Pricop 
deoarece ne acuzati ca noi nu stim administratie. Toate proiectele Europene pe care le avem 
la spital, merg inainte, de reabilitare a corpului A, a corpului B si a Spitalului de 
Pneumoftiziologie, discutate si aranjate pe termene si pe actualul exercitiu financiar si pe viitor. 
Stiu ca dumneavoastra ati fost cu mine intr-o vizita si ati vazut ca toate investitiile la spital 
merg inainte, si la partea electrica si la partea de subsol si la partea de UPU. 
 
Domnul consilier judetean, Lungu Danut: 
 Mi-as dori ca ceea ce am vazut impreuna cu dumneavoastra sa vad peste tot, in toate 
corpurile.  
  
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Nu putem sa le facem pe toate odata pentru ca am face din spital un santier. Facem 
etapizat, astfel incat sa tratam si pacientii domnule consilier. 
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 Domnule presedinte, spuneti-ne si noua ce sa intampla cu pretul la apa, ati fost in 
Adunarea Generala, exista premizele vreunei schimbari cu privire la pret? Daca nu, bem cu 
totii apa din Dunare... 
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Va readuc aminte ca si dumneavoastra si colegii primari de la PNL am votat acest 
proiect si cu strategia de tarifare. 
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 Eu am solicitat contractul de care mentionati dumneavoastra si mi s-a raspuns ca sunt 
niste aspecte care tin de confidentialitate si nu pot fi comunicate. Pe mine ma interesa exact 
daca scrie negru pe alb de la Comisia europeana sau de la Banca europeana pentru 
dezvoltare ca acest pret este stipulat de dansii si nu este calculat de catre noi, in functie de 
profitul societatii si in functie pe care acesta le are. 
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Ati votat acel proiect de hotarare in care era si proiectul si ca si anexa era acea stragie 
de tarifare impusa de Comisia europeana. Trebuia sa aveti aceste informatii, dupa care ati 
votat impotriva. Nu stiu daca primarii PNL care au votat si ei aceasta stragie de tarifare pentru 
aceasta mare investitie sunt la fel de nestiutori. 
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 V-am solicitat sa ne transmiteti si noua acea strategie de tarifare sa vedem cine a 
impus-o. 
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 O aveti in proiectul de hotarare, ati avut de fiecare data mapa cu proiectele de hotarare.  
 
 
Domnul consilier judetean, Lungu Danut: 
 Eu nu inteleg chestia asta cu acte confidentiale pe pret in conditiile in care CUP 
Dunarea este o companie de utilitati publice facuta din banii cetatenilor in folosul cetatenilor. 
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Vreau sa mai adaug ceva, toti acesti primari si PNL si PSD si care or mai fi ei si noi consilierii 
judeteni indiferent de coloratura politica, am votat acest proiect nu pentru pret, ci pentru 
crearea, executia acestui mare proiect, nimic altceva. Nu ne-am gandit niciodata ca vom 
ajunge la aceste valori in conditiile in care situatia este cum este. Astazi am votat ceva pentru 
a ajuta un pic agricultorii, sa mearga, sa treaca peste aceasta perioada, dar nu ne gandim 
totusi ca putem pune presiuni peste majoritatea cetatenilor din Braila, din municipiu si judet cu 
acest pret, care pentru unii este un pret destul de mare. Va rog frumos sa ma credeti ca in 
judet in majoritatea localitatilor nu exista apa potabil ci apa menajera si verificati-ma.   
 
Domnul vicepresedinte Epureanu Ionel:   
 Planul tarifar deriva dintr-o conditionalitate impusa de Banca europeana de investitii, 
acolo se imprumuta CUP-ul pentru cei 6% partea de cofinantare strict a societatii. Banca 
respectiva a vrut sa se asigure ca banii pot fi inapoiati cu dobanzile aferente. Este cea ieftina 
dobanda de pe piata la nivel de tara. CUP-ul este una dintre societatile fericite care a putut sa 
acceseze acest proiect major de investitii, sunt sub 10 din ce stiu in acest moment. Evident ca 
toata partea cu banii imprumutati se regaste in pretul apei si al canalizarii. Cand ceilalti vor 
accesa proiectele respective, situatia va fi la fel si acolo. Alt aspect, judetul Braila este un judet 
mediu ca si suprafata dar ca si populatie este un judet mic, comunitati mici, imprastiate iar 
toata apa pleca din Dunare, traseele sunt foarte lungi, costurile cu energia electrica foarte mari 
si ca atare asta este. Daca dorim apa potabila si canalizare in toate colturile judetului... 
beneficiari sunt toate comunele. Primele lucrari au inceput la Ciresu, astazi se mai semneaza 
un contract de lucrari, colegul dumneavoastra de la Surdila Gaiseanca e beneficiar direct, 
peste un sfert de ora o sa-l gasiti acolo pe domnul primar, fericit ca semneaza si este parte din 
acest contract. Deci ce ne dorim pana la urma, ne dorim apa potabila si canalizare in tot 
judetul sau doar ne dorim sa comentam pretul sau alte probleme. Problemele sunt obiective, 
sunt reale, dar trebuie sa intelegem si partea buna si partea care ne convine mai putin.         
 
Domnul consilier judetean, Lungu Danut: 
 Domnule Epureanu, poate nu am vorbit prea tare si probabil ca nu m-ati auzit, suntem 
cu totii de acord cu aceasta investitie, cu acest proiect, sunt foartede acord. Intrebarea este: 
considerati ca acum la ora actuala se mai poate umbla la pret, in special la scaderea pretului 
la apa potabila? Dumneavoastra aveti mai multe informatii fata de ceea ce stiu eu, considerati 
ca se mai poate umbla, daca nu, considerati ca putem identifica o alta varianta financiara prin 
care sa putem ajuta, ma gandesc chiar la o subventie acordata de Consiliul Judetean pentru 
aceasta perioada in care beneficiarul final sa fie clientul, consumatorul si cetateanul, atat, 
nimic altceva.    
 
Domnul vicepresedinte Epureanu Ionel:   
 Conditiile de finantare nu pot fi schimbate. 
 
Domnul consilier judetean, Cirligea Florin Eugen: 
 Apropo de preturi se de imprumuturi, as vrea sa informez colegii care poate nu stiu si 
poate nu sunt in acest domeniu ca incepand de anul trecut pana la ora actual, euriborul de 
care depend toate dobanzile de la Banca Mondiala, de la -2,2 a a ajuns la 3,27, deci automat 
dobanzile cresc, inflatia a avut un procent de 16,7% si astea se regasesc in acest pret al apei 
mai mari, dar pretul efectiv al dobanzilior si al cheltuielilor cu mancare a crescut enorm cel 
putin in ultimile 6 luni. Daca aveai o marja de 2% si plateai 2%, acum ai 5,24% deci e mai mult 
decat dublu si probabil ca acestea sunt lucrurile care se revad in costuri si nimeni nu-ti da un 
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credit daca nu ai direct posibilitate de rambursare cu tot cu dobanzi. Toti am vrea sa avem de 
toate dar fara sa platim nimic dar din pacate nu se poate.    
  
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Sa vedeti ca lucrurile la fel se vor intampla si pe partea de gunoi pentru ca AFM-ul in 
Uniunea Europeana va fi acea situatie de infridgement in care se vor mari anumite cote pe 
care statul roman trebuie sa le plateasca si automat statul roman catre toti cetatenii. Dar vom 
afla in timp real si le vom dezbate. 
 
Domnul consilier judetean, Botea Viorel: 
 Avand in vedere ca este in derulare un proiect european, acest proiect european are 
niste conditionari si are un caiet de sarcini foarte précis peste care nu se poate trece, 
indifferent daca noi dorim sa facem sau nu niste schimbari pentru ca s-a stabilit clar ca 
preturile vor creste cu dobanda pentru ca…toate aceste lucruri sunt stabilite precis si nu se pot 
schimba in timpul jocului, deci asta este regula valabila pentru toate proiectele europene si 
asta va spun pentru ca la randul meu am facut proiecte europene de multe milioane de euro la 
nivelul unei institutii, deci toate aceste lucruri nu se pot schimba. Mai mult decat atat, cand 
vrem sa facem ceva parerea mea este ca trebuie sa ne informam si nu sa zapacim oamenii vis 
a vis de anumite subiecte care foarte clar nu pot fi schimbate. De exemplu cu rampa, nu aveti 
de unde sti chestiunea cu rampa si ce s-a intamplat acolo, este pe proiect european, sunt niste 
bani pe care ii investim  si cred ca important este altceva, sa se vada ce facem nu neaparat ce 
ni se pare noua sau credem noi de cuviinta ca nu este bine. Sunt de accord ca fiecare sa ne 
exprimam opiniile dar sa ne exprimam opiniile in mod obiectiv si pe baza de informatii precise, 
nu pe baza de cum am putea noi sa schimbam pretul la apa. Nu putem noi sa schimbam pretul 
la apa pentru ca are niste parametri pe baza carora este calculate si acesti parametri  sunt 
stipulate clar in contractele si in proiectul european.  
 
Domnul consilier judetean, Bucalau Alexandru: 
 Ideea e in felul urmator, din cate am inteles, CUP Dunarea are profit la ora asta, acel 
profit nu am putea sa-l directionam cumva in sensul de a diminua pretul apei?  
 
Domnul consilier judetean, Cirligea Florin Eugen: 
 Daca nu vor mai avea profit nu vor avea indicatori, daca nu vor avea indicatori nu se pot 
face imprumuturi si asa mai departe.  
 
Domnul consilier judetean, Burtea Fanel: 
 Ma uit in sala, suntem mai vechi asa cam 80% la colegi si 10% la noi. Daca se uita 
repede ce frumoase au fost ultimele doua mandate si ce sedinte frumoasa, nu ma mira acum 
ca domnul Bucalau spune acum ca nu le sosesc materialele si daca se poate sa le fie 
inmanate din nou. Nu vi se pare ca trebuie mai multa seriozitate, cel care le-a primit sa 
raspunda unde sunt si nu veniti aici cu lucruri caraghioase. Am discutat si acest program 
amplu de apa, atunci nu eram seriosi, nu stiam ce aprobam si in ce consta programul 
respectiv? Venim acum si facem numai populisme. Eu va mai dau un exemplu, nu uitati ce ati 
facut cu spitalul de Pneumoftiziologie, ne-am chinuit foarte mult sa-l luam si la aceste principii 
pe care le aveti doi ani de zile nu am putut sa-l bagam in patrimoniu sa putem lucra la el. 
Acesti doi ani i-a dat cineva cetatenilor care au murit de plamani?     
 
Domnul consilier judetean, Varga Vasile-Constantin: 
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 Domnule vicepresedinte, daca am inteles bine, acest pret marit al apei se datoreaza 
unei garantii pe care statul roman sau CUP Dunarea trebuie sa o suporte strict pe perioada 
derularii creditulu in sine? 
 
Domnul vicepresedinte Epureanu Ionel:   
 Da. 
 
Domnul consilier judetean, Varga Vasile-Constantin: 

Sa inteleg ca dupa acei 5 ani de derulare a creditului se poate ieftini? 
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Putem lua o decizie de ieftinire a apei. 
 
Domnul consilier judetean, Lungu Danut: 
 Vreau doar sa ii raspund domnului Botea. Domnule Botea, eu nu stiu ce s-a intamplat 
cu spitalul de Pneumoftiziologie dar eu cred ca am fost unul dintre cei care a sustinut orice 
investitie. Orice lucru facut este mai bun decat nimic. Daca va aduceti aminte, acum 7-8 ani de 
zile si o parte din presa prezenta, am avut sedinta la Consiliul Judetean si am discutat destul 
de clar la inceputul acestui proiect si la inceputul acestei investitii si atunci am explicat situatia 
despre pretul la apa si marirea acestuia care va la un moment dat un lucru foarte greu de 
sustinut de catre cetatenii consumatori. Suntem in contextul actualei crize economice cand 
situatia financiara este destul de grea pentru fiecare cetatean in parte, repet, daca exista vreo 
varianta vreo posibilitate cu care sa putem ajuta in primul rand consumatorul final. Din ce am 
auzit azi 5 ani de zile nu putem umbla la acest proiect, v-ati gandit vreodata ca datorita 
posibilitatilor financiare pe care le are fiecare cetatean in parte, a veniturilor pe care le are, s-ar 
putea ca gradul de colectare sa scada in asa fel incat sa nu avem posibilitate si va trebui sa 
gasim alta solutie? Si asta trebuie sa avem in calcul pentru ca este din ce in ce mai rau si nu 
este rau din cauza dumneavoastra, este rau din cauza situatiei economice. Haideti sa 
incercam sa preintampinam cate ceva, haideti sa ne gandim la o solutie!    
 
Domnul vicepresedinte Epureanu Ionel:   
 Se lasa asa impresia ca lucrurile astea au aparut din neamt, nu, au fost dezbatute in 
toate consiliile locale, fiecare consiliu local care acum beneficiaza de investitii, au aprobat 
proiectele respective, lucrurile au fost stiute foarte clar de la bun inceput. Si atentie, lucrurile 
acestea au fost aprobate intr-o perioada de stabilitate, nu stia ca va fi criza sau alte probleme.   
 
Domnul presedinte Chiriac Francisk Iulian:   
 Trebuie sa facem diferenta si intre legislativ si noi, care punem in aplicare legislatia. 
Poate ar fi bine sa vorbim cu parlamentarii pentru a initia un proiect de lege pentru a fi aplicabil 
in astfel de situatii la nivelul subventiilor de care dumneavoastra spuneati. Si atunci vom putea 
sa luam o decizie pe o hotarare de guvern sau un proiect legislativ astfel incat sa ne dea 
posibilitatea, pentru ca noi aici, in primul rand trebuie sa respectam legea. Mai mult decat atat, 
noi trebuie sa respectam legea ad litteram privind proiectele pe fonduri europene, noi nu 
suntem o societate comerciala, sunt mult mai multe etape de trecut si de finalizat in 
administratia publica decat la un privat cand acceseaza fonduri europene si va spun cu cea 
mai mare sinceritate lucrurile acestea, dar nu ne lasam si facem lucrurile astea astfel incat 
Comisia Europeana sau ADR-ul sau cei care ne controleaza sa nu aiba absolut nimic de 
comentat. Asta ne si ingreuneaza in implementarea unor proiecte, ne-au dus si pe noi in spate 
cei doi ani de pandemie, marirea preturilor la materialele de constructii, reactualizarea DALI-
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urilor si o sa vedeti anumite lucrururi ca intram de fiecare data in procedura aceasta de hatis 
administrativ care dureaza, nu este o decizie a unei persoane, este o decizie a unui for 
legislativ care se pune in aplicare si trebuie sa respectam ad litteram legile acestei tari.   
 
                     *      

                                             *          * 
 
 
 Epuizandu-se materialele inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrarile 
sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 29 iunie 2023. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
 

Intocmit, 
           Straton Cristina 
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                                                                                          AL JUDETULUI, 

            Chiriac Francisk-Iulian                  Priceputu Dumitrel 
 


